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Verslag overlegvergadering Faculteitsraad – Faculteitsbestuur Archeologie 9-5-2023 
 
Aanwezig: Kolen (vz.), Geurds, Henry, Pronk, El Idrissi, Kolbenstetter, Kalaijan, Kuyt, Shaw en Verweij 
(verslag). 
Afwezig: Louwen en Chu. 
 
 
1) Opening en vaststelling agenda 
a) Kolen opent de vergadering. 
b) De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2) Mededelingen 
a) De uitslag van de FR verkiezingen is bekend. De nieuwe leden worden t.z.t. ingewerkt. 
b) Kolen deelt mee dat er een nieuw onderzoeksprogramma en innovatieplatform is voor de 

Nederlandse archeologie wat kansen geeft voor onze faculteit (begint na de zomer, Kolen zit in 
de adviesraad). Elk jaar is er zo’n 1.5 M€ beschikbaar. 

c) Op verzoek van het CvB vindt er een verkenning plaats naar een ‘hub’ op het gebied van Erfgoed 
in Leiden en Den Haag, zie als bijlage de opdracht aan Prof.dr. P.J. ter Keurs en Prof.dr. I.A. Lilley. 

 
3) Conceptverslag FR-FB 14-3-2023 
a) Het conceptverslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
4) Ter instemming 
4.1 OER BA, MA en RMA 2023-2024 (i.a.v. De Vries) 
a) De raad heeft twee opmerkingen: 

1. Voor de OER van de BA geldt dat de raad wijzigingen zou willen zien t.a.v. de benaming 
en eindkwalificaties van de track World Archaeology (zie art. 2.3): de track is minder 
“global” dan de benaming doet vermoeden. De raad adviseert om ambitieuzer te zijn of 
om specifieker te maken welke regio’s bestudeerd worden.  

2. Voor de OER van de MA en RMA geldt dat de raad wijzigingen zou willen zien in de 
“learning outcomes” (zie art. 2.3c). Deze komen nu onvoldoende overeen met de inhoud 
van het curriculum. Hoe realistisch is het dat een afgestudeerde “is capable to a 
reasonable degree of independently planning and executing this research/fieldwork 
including adequately managing organizational, legal, logistical, social and administrative 
aspects, and efficiently using available time and resources.”? 

b) De raad had beide aanbevelingen twee jaar geleden ook al gedaan, toen is er niets mee gedaan. 
Vorig jaar zijn deze aanbevelingen niet gedaan, omdat anderen naar de OER-en hebben gekeken. 
De raad ziet graag dat beide opmerkingen dit jaar wel worden opgepakt. Het Faculteitsbestuur 
zegt toe hier naar te gaan kijken en bij de raad op terug te komen, eventuele wijzigings-
voorstellen kunnen overigens pas vanaf 2024-2025 doorgevoerd worden. 

c) De Faculteitsraad besluit positief te adviseren over - en in te stemmen met - die artikelen in de 
OER BA, OER MA en OER RMA 2023-2024, waar ze advies- en instemmingsrecht op heeft. 

4.2 Arbo, veiligheid en milieujaarverslag 2022 en -plan 2023 (i.a.v. Slabber) 
a) Het Arbo, veiligheid en milieujaarverslag 2022 is ter informatie. Hierover zijn geen vragen. 
b) Het Arbo, veiligheid en milieujaarplan 2023 is ter instemming. Slabber licht het voorliggende plan 

toe. Twee belangrijke onderdelen van het plan zijn het voornemen om in 2023 weer een RI&E te 
houden en om de aandachtspunten uit de recente personeelsmonitor verder op te pakken. 

c) De resultaten van de RI&E worden t.z.t. opgenomen in het jaarverslag 2023 en evt. hieruit naar 
voren komende acties in het jaarplan 2024. 

d) Slabber/Pronk nemen de suggestie van de raad over om in de RI&E – net zoals in andere jaren – 
niet alleen naar het Van Steenis gebouw te kijken maar ook naar de locaties waar veldwerk 
wordt verricht. 
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e) Pronk geeft aan dat de Centrale BHV Rapportage 2022 laat zien dat de BHV op zich goed loopt 
maar dat er alleen op de vrijdagen te weinig BHV’ers aanwezig zijn in het gebouw. Hij gaat hier 
bij de departementsvoorzitters aandacht voor vragen en gaat op zoek naar nieuwe leden. 
Kolbenstetter vraagt zich af of de regels om BHV’er te worden wellicht te streng zijn (vast in 
dienst, 5 jaar of langer, Nederlandssprekend)? Slabber zoekt de regels uit en Pronk gaat met het 
UFB in gesprek over de vraag of deze regels al dan niet verruimd zouden moeten worden (gezien 
het aantal internationale medewerkers). 

f) De Faculteitsraad stemt in met het Arbo-, Veiligheid- & Milieu Jaarplan 2023. 
4.3 Wijze van samenstellen OLC 
a) In 2017 is een aantal bepalingen van de Wet versterking bestuurskracht (Wvb) van kracht 

gegaan. Zo is o.a. het uitgangspunt van de Wvb dat zowel student- als stafleden van OLC’s 
worden verkozen. Hiervan kan worden afgeweken, maar deze afwijking moet worden vastgelegd 
in het faculteitsreglement en jaarlijks worden (her)bevestigd 

b) De Faculteitsraad stemt in met het voorstel van Faculteitsbestuur om de huidige wijze van het 
samenstellen van de OLC, het benoemen van stafleden en het verkiezen van studentleden, te 
handhaven. 

 
5) Ter bespreking 
5.1 Ontwikkelingen begroting 2023-2026 
a) Pronk licht de ontwikkelingen in de begroting toe. Het begrote resultaat in 2023 is positief, in 

2024 neutraal en in 2024 en 2025 negatief. De faculteit kan dit opvangen via haar opgebouwde 
reserves. 

b) De raad vraagt of extra gelden, zoals die van de kwaliteitsmiddelen, hierin verwerkt zitten. Dat is 
inderdaad het geval. 

c) Op verzoek van de raad is een extra sheet toegevoegd over de kosten van de graduate school in 
2023. Dit wordt bekostigd uit het facultaire budget waarbij er overigens geen directe relatie is 
met de inkomsten uit promoties (voortkomend uit het AEG-model). 

 
6) Ter informatie 
a) Er zijn geen vragen of opmerkingen over de aan de raad ter beschikking gestelde stukken 
 
7) Rondvraag en sluiting 
a) De raad ontving een brief met daarin de vraag of de komende facultaire BBQ wel in lijn is met het 

duurzaamheidsbeleid van de Universiteit Leiden en of het soort vlees dat wordt aangeboden evt. 
aangepast kan worden (zie de A4tjes die de raad uitdeelt)? Pronk geeft aan dat het aanbod 
tijdens de BBQ zal bestaan uit vlees (geen lam of biefstuk of kalf maar kip en hamburgers, hij gaat 
na of de hamburgers nog vervangen kunnen worden), vis en vegetarisch/vegan. Daarnaast zijn er 
extra salades zonder vlees besteld. Het Faculteitsbestuur ondersteunt de duurzaamheidsdoel-
stellingen van de UL maar vindt het ook belangrijk dat mensen de keuze hebben in wat ze eten. 
Voor de komende jaren onderzoekt het bestuur overigens wel of er andersoortige vieringen 
kunnen komen dan BBQ’en met daarbij nog meer aandacht voor vegetarisch en vegan eten. 

b) Kolen sluit de vergadering. 
 
8) Herbenoeming assessor 
a) Het Faculteitsbestuur wil het CvB verzoeken de huidige assessor te herbenoemen maar wil 

hierover eerst nog de raad horen. 
b) De Faculteitsraad geeft aan hier volledig achter te staan en steunt haar herbenoeming. 
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Actiepuntenlijst overlegvergadering Faculteitsraad en Faculteitsbestuur Archeologie 
 

nr datum ag. inhoud wie planning 
1 14-3-2023 2c Kalaijan geeft aan Verweij zijn beschikbaarheid door, dit i.v.m. 

het te behalen quorum van vier leden. Update 9-5: Kalaijan kan 
niet op 4-7 maar wel op 29-8 (online). 

Kalaijan afgehandeld 

3 14-3-2023 3a De raad stemt in met het facultaire bestedingsplan voor de 
extra middelen voor de medezeggenschap 

  

Actie B: De FR coördineert de uitvoering van de voorstellen FR maart-april 
4 14-3-2023 4a De personeelsmonitor 2022 wordt besproken.   

Actie: na de gesprekken met de departementen komt het 
onderwerp terug in de overlegvergadering. 

Mollink Q2-3 

5 14-3-2023 4b De BKO voor PhD-students wordt besproken.   
Kolbenstetter stuurt de informatie die ze verzameld heeft aan 
het FB. Het FB/graduate school gaat hier nader naar kijken 
(onderwijseisen, toegang tot BKO, kosten van BKO, et cetera).  

Kolben-
stetter, 
Henry, Mans 

Q2 

6 9-5-2023 4.1 De raad heeft opmerkingen bij de BA OER 2023-4 (eind-
kwalificaties) en de MA/RMA OER 2023-4 (learning outcomes). 

  

Actie: Het Faculteitsbestuur gaat de opmerkingen bestuderen 
en komt er op terug t.b.v. de OER 2024-5. 

De Vries, 
Geurds 

voorjaar 
2024 

7 9-5-2023 4.2 De centrale BHV Rapportage 2022 wordt besproken.   
Actie A: Pronk gaat via de departementsvoorzitters op zoek 
naar nieuwe BHV’ers (i.h.b. voor de vrijdagen). 

Pronk juni 

Actie B: Slabber zoekt de regels uit om BHV’er te mogen worden 
en Pronk gaat met het UFB in gesprek over de relevantie van de 
huidige regels. 

Pronk, 
Slabber 

juni 

Actie C: Pronk bood op 17-5 het jaarverslag en – plan (incl. 
management-review) aan VGM aan. 

Pronk afgehandeld 

8 9-5-2023 7 De FR stelt vragen over de duurzaamheid v.d. komende BBQ.   
Actie: Het FB zoekt voor de komende jaren naar alternatieven 
voor BBQ’en met meer aandacht voor duurzaamheid. 

Pronk eind 2023 

9 9-5-2023 8 Het FB draagt de assessor voor herbenoeming bij het CvB voor.   
Actie: Verweij droeg op 17-5 de herbenoeming voor. CvB juni 

 
 


